
Bestyrelsesmøde d. 10.04.2018

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren Hansen, og 
Tommy Krastrup.

Formanden orienterede kort om møde i Lokalrådet, hvor medlemmer fra byrådet var til stede for, at 
besvare spørgsmål fra lokalområdet.

Formanden har modtaget en forespørgsel fra et ejendomsmæglerfirma. Vi drøftede under hvilke 
betingelser vi fremover skulle besvare sådanne henvendelser.

Der blev foretaget en evaluering på vinterens snerydning. Der var enighed om, at snerydningen på 
den første dag blev foretaget lige lovlig sent. Vores snerydningsfolk bliver nu bedt om, at overveje 
hvordan de kan håndtere en tidligere rydning.

Tommy orienterede om status på vores gadelys. Vi har mulighed for, at forbedre antal af timer med 
lys i lygterne. Bestyrelsen vil på den kommende generalforsamlig fremlægge et forslag, som der så 
efterfølgende kan stemmes om. Lamperne kan ombygges til det man kalder en hybridløsning 
(kombineret sol og strøm).

Bent orienterede os om status på vor kassebeholdning og udgifter i perioden siden 
01.04.2017.

Der var enighed om, at foreslå kontingentet uforandret.

Alle personer der er på valg ved den kommende generalforsamling bliver spurgt, om de er klar til 
genvalg. Bent, John, Tommy og Søren gav tilsagn på dette møde.

Der var enighed om, at afvente det kommende fjernvarmeprojekt, inden vi tager stilling til 
reparationer på asfalten på vores veje.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


